



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES COMMUNES
CANADA

THE SPEAKER
LE PRÉSIDENT

À noter que le texte français suit.

MEDIA ADVISORY

Speaker Scheer to Host Panel Discussion on Sir Winston Churchill

Ottawa, June 8, 2015 – Today, the Honourable Andrew Scheer, Speaker of the House of Commons, will be hosting a panel discussion entitled: “Sir Winston Churchill’s Enduring Legacy”. This event is being held in conjunction with the Sir Winston Churchill Society of Ottawa (SWCSO).

The Speaker is honoured to welcome Mr. Randolph Churchill, great-grandson of Sir Winston Churchill and principal spokesperson of the Churchill family, to Parliament Hill where he will be acting as the key note speaker for the panel event.

Also participating in the panel will be the Honourable Pierre Poilievre, Minister of Employment and Social Development, Mr. Malcolm Allen, M.P., and Mr. Scott Simms, M.P.

“The year 2015 marks a number of important anniversaries within the legacy of Sir Winston Churchill,” said Speaker Scheer. “It is now 75 years since he first assumed office as Prime Minister of the United Kingdom, 70 years since the end of World War II, and 50 years since Churchill’s passing. I know our distinguished panelists will have interesting reflections on Churchill’s life, and the overall event will help celebrate Sir Winston Churchill’s enduring legacy.”

The SWCSO is an organization that celebrates Churchill’s accomplishments and espouses the values, courage, and quality of leadership for which Churchill has long set an example. The SWCSO hosts regular lectures and discussions in convivial circumstances to highlight Churchill’s legacy and promotes publications which further our understanding about his life and times.

Panel, today, June 8, from 6:20 p.m. to 7:20 p.m. in Room 237-C, Centre Block, Parliament Hill

-30-

Media information:

Heather Bradley

Director of Communications, Office of the Speaker of the House of Commons

Telephone: 613-995-7882 | E-mail: heather.bradley@parl.gc.ca

AVIS AUX MÉDIAS

Le Président Scheer animera une discussion entre experts portant sur sir Winston Churchill

Ottawa, le 8 juin 2015 – Aujourd’hui, l’honorable Andrew Scheer, Président de la Chambre des communes, animera une discussion avec un groupe d’experts intitulée « L’héritage impérissable de Sir Winston Churchill ». Cet événement est organisé en collaboration avec la Sir Winston Churchill Society of Ottawa (SWCSO).

Le Président est honoré d’accueillir sur la Colline du Parlement M. Randolph Churchill, arrière-petit-fils de sir Winston Churchill et principal porte-parole de la famille Churchill, qui agira à titre de conférencier d’honneur à l’occasion de la discussion entre experts.

L’honorable Pierre Poilievre, ministre de l’Emploi et du Développement social, ainsi que MM. Malcolm Allen et Scott Simms, députés, participeront également à la discussion.

« En 2015, nous soulignons l’anniversaire de plusieurs événements importants qui font partie de l’héritage de sir Winston Churchill, a expliqué le Président Scheer. Soixante-quinze ans se sont écoulés depuis son accession au pouvoir comme premier ministre du Royaume-Uni, 70 ans depuis la fin de la Seconde Guerre mondiale et 50 ans depuis le décès de Churchill. Je sais que nos experts de renom émettront des réflexions fort intéressantes sur la vie de Churchill et que l’événement contribuera à célébrer l’héritage impérissable qu’il a laissé. »

La SWCSO est un organisme qui célèbre les accomplissements de Churchill tout en épousant ses valeurs, son courage et son leadership de qualité qui, depuis longtemps, constituent un exemple. La SWCSO organise régulièrement des conférences et des discussions conviviales pour souligner l’héritage de Churchill et faire la promotion d’ouvrages qui nous permettent de mieux comprendre sa vie et son époque.

La discussion entre experts aura lieu aujourd’hui le 8 juin, de 18 h 20 à 19 h 20 dans la pièce 237-C, édifice du Centre, Colline du Parlement

– 30 –

Renseignements aux médias :

Heather Bradley

Directrice des communications, Bureau du Président de la Chambre des communes

Téléphone : 613-995-7882 | Courriel : heather.bradley@parl.gc.ca